
 
 

 
Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Funder-Kragelund Skole 
Tirsdag den 16. juni 2020 kl. 17.00-19.00 

 

Mødested afdeling Funder 
 

 

Dagsorden 

 
Ordstyrer: Anja Andersen 
Referent: Lars B. Sørensen 
 
Afbud:  
Mette Gisselbæk Kristensen og Nina 
Guldager 
 
O: Orientering 
D: Debat 
B: Beslutning 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

1. Meddelelser (O) Kl. 17.00-17.20. 

Formand/næstformand  
Administration/ledelse  
- Afdeling Kragelund 
- Afdeling Funder 
Medarbejderrepræsentatener 
Elevrepræsentanter 
Andre  

 
 

 
Der bliver fredsvalg til skolebestyrelsen. 
Følgende er valgt: 
 
Jakob A. Nielsen:  - Har Magne i 2. klasse og Vigga som 
starter i 0. klasse efter sommerferien 

Mh. Lotte Kirkegaard: - Mor til Maja Therese 
Kirkegaard, William Kirkegaard. 

 
 
Suppleanter: 
Marlene fortsætter som suppleant  



 
Navne 
 
Det aftales, at der fremover sendes dagsorden 
og referater til suppleanter. 
 
 
Silkeborg Kommune inviterer i september til 
kursus for nye skolebestyrelsesmedlemmer 
Datoen bliver 28. september  

Orienteringspunkter fra ledelsen: 

a. Valg af medarbejderrepræsentanter til 
skolebestyrelsen  

b. Dimission – torsdag den 25. juni kl. 17.00 
og 18.00.   

 

 
2. Orientering om fagfordeling og næste skoleår 

herunder økonomi. (O/B) 17.20-17.30 (bilag 1 

vedhæftet)  

 

 
Der er valgt to medarbejderepræsentanter: 
Afdeling Funder: Lise Dall 
Afdeling Kragelund: Marie Louise  
Tak til Laila Søndergaard Kragh for en 
periode i skolebestyrelsen. 
 
Dimission på torsdag d. 25/6 kl. 17.00 for 9A 
og kl. 18.00 for 9B. Det bliver et ændret 
program i forhold til, hvad man har været vant 
til tidligere pga Corona. Der vil være 
overrækkelse af afgangsbeviser, taler, 
musikalsk underholdning. 
 
Sidste skoledag for 9. klasserne afvikles 
torsdag d. 25/6 kl. 10.30 – 13.00 med et 
program der kan holdes inden for de 
sundhedsfaglige retningslinjer. 
Det vil blive uddelt is og kagemand til 
eleverne i den forbindelse. 
 
Orientering om fagfordelingen næste skoleår 
og sammenhæng med skolens økonomi: 
 
I forhold til økonomi – så vil vi hen over de 
kommende år genere et underskud, hvis der 
ikke gøres noget. Der vil være 
opmærksomhed på dette. 
Vi oplever i øjeblikket nogle udmeldinger i 
fritidsdelen – ganske givet på grund af 
corona-situationen. Vi følger situationen og 
forventer, at størstedelen af disse elever 
meldes ind igen ved nyt skoleårs start. Vi 
følger udviklingen tæt. 
 
Årets resultat peger mod et relativt stort 
overskud på driften. Man skal imidlertid ikke 
spare op i en skoledrift. 



Vi har bestilt møbler/inventar til 
indskolingen, til personalerummet og til 
administrationen. 
Vi har en del nedslidt musikudstyr, så vi 
kommer også til at købe noget ind på det 
område. 
Der vil også være fokus på indkøb af 
læringsmaterialer m.m. 
 
Ifølge den seneste udmelding fra BUU / 
politiske beslutninger, så får vi tildelt nogle 
flere penge. Vi kan se frem til en ekstra 
bevilling til skolen på ca. 1 million kroner i 
2021. 
 
 
I forhold til økonomi og ressourcer til 
undervisning så har vi prioriteret, at der er 
afsat ressourcer til vejledning, støtte m.m. 
svarende til 1,5 stilling. 
 
 

3. Årsplanlægning for skolebestyrelsen  
Årshujl 2020/2021 (B) 17.30-17.50 
 - Udkast til dato og afdeling, hvor mødet 
afholdes - (udkast vedhæftes dagsorden). 
Jeg har prøvet at tage højde for høringssvar 
til budget, dialogmøde, trivselsmålinger, 
kursus. (Bilag 2 vedhæftet)  
 

 

Charlotte har sendt et udkast ud til 
skolebestyrelsen. 
 
Der er forslag om at flytte bestyrelsesmødet d. 
17. september. Mødet flyttes til d. 16/9. 
 
Forslag om at mødet d. 29/10. Mødet flyttes 
til d. 26/10. (mødet bliver afviklet fra kl. 
17.00 – 20.30 med deltagelse af klasseråd i en 
del af mødet) 
 
Der er ønske om at møderne placeres på 
forskellige tidspunkter. Det vil sige nogle 
møder med start kl. 17.00 og andre møder 
med start kl. 19.00. 
 
Mødedatoerne er fastlagt, men det blev aftalt, 
at mødedatoerne for foråret tages op på 
skolebestyrelsesmødet i december.  
 

4. LFSI – det fremtidige abejde med 
inklusionsopgaven (O) 17.50 -18.10 
Gennemgang af power-point og opgaven i 
forhold til næste år og gennemgang af den 
lokale indsats (power-point gennemgås på 
mødet)  

 

Charlotte vil på mødet i august vise 
bestyrelsen en præsentation vedr. LFSI. 
 



5. Ombygning/renorvering af Funder-Kragelund 
Skole. (O) 18.10-18.15 
Uddeling af pæd/akitektonisk program  
 
 

 
 

Pixi-udgave af Pædagogisk-Arkitektonisk 
Program blev uddelt til skolebestyrelsen. 
(Modernisering af Funder Kragelund Skole) 

6. Principbeslutning i forhold til lejrskole 18.15-

18.30 (B)  
Charlotte udarbejder et udkast til et princip, 
der arbejdes med på mødet.  

I forhold til vores drøftelser omkring 
lejrskole, så traf vi i første omgang en 
beslutning om at aflyse Ahl Hage-turen på 
grund af uklarhed omkring de 
sundhedsmæssige udfordringer. 
 
Vi kendte ikke retningslinjerne for at sende 
eleverne afsted.  
 
Nu har vi ændret på beslutningen, så Ahl 
Hage-turen gennemføres på 6. årgang som 
tidligere planlagt. 
 
I forlængelse af dette emne så er der rettet 
fokus på, at der ikke er indskrevet lejrskole på 
6. årgang i skolens principper. Det blev 
drøftet, om skolebestyrelsen skal vedtage, at 
lejrskole på 6. årgang skal indskrives i 
skolens principper. 
 
Nu er der en model, hvor vi tager på lejrskole 
på 6. og 9. årgang. 
 
Man kan evt. også foreslå, at forældrene 
medvirker til lejrskole ved at de står for 
transporten til og fra Ahl Hage. 
 
Charlotte prøver at formulere et udkast til 
principper for lejrskole på Funder Kragelund 
Skole. 
 
 

7. Tilbagemelding fra mødet med politikerne 

(anja og mette) 18.30-18.40 (O) 

 
 

På mødet blev der politisk givet udtryk for, at 
der i fremtiden bliver plads til alle børn på 
Funder Kragelund Skole – lige som der blev 
givet udtryk for, at der kommer en ny hal. 
 
Der blev på mødet også drøftet, hvordan 
området og skolens lokaler kan anvendes til 
andre formål til gavn for lokalområdet. 
 



Der blev drøftet ønsket om at der kommer en 
helhed i den kommende udbygning af skolen. 
 
På mødet blev der fremlagt tanker fra Funder 
Kirkeby, fra Funder IF m.fl. i forhold til at 
bidrage til de fremtidige planer. 
Lokale kræfter vil bidrage. 
 
Nyt møde vedr. dette d. 17/9-20 
 

8. Ansættelser/barsel/omplacering (O) 18.40-

18.50. 

 

Vi skal have ansat to barselsvikarer til 
afdeling Funder og en fast lærer på 
Kragelund. 
Derudover er Jesper Højer, pædagog – blevet 
valg til Fællestillidsrepræsentant i Silkeborg. 
Derfor har vi også slået en pædagogstilling op 
lige nu. 
 

9. Evt. (O)  

 
Der blev stillet spørgsmål til, hvad der 
kommer til at ske med skolehjemsamtalerne 
som ikke blev afviklet samt elevplaner der 
ikke blev udarbejdet her i foråret. 
 
På grund af corona-situationen kommer vi 
ikke i mål med at afvikle skolehjemsamtaler 
og udsende elevplaner i dette forår. 
 
Vi (skolen) deltager i et fælleskommunalt 
udviklingsprojekt vedr. elevplaner. Charlotte 
vil orientere skolebestyrelsen, når der er nyt 
vedr. dette. 
 
Skolebestyrelsen takker Tine Halmø Laulund 
Hansen og Ninna Elise Braad Guldager for et 
stort stykke arbejde i skolebestyrelsen. 
 

 


